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Abstract (en)
The applicator (1) consists of a supple support (2) in the form of a holder (6) which is covered on at least one side with a layer of an even more
supple sponge material (16a). In a variant the support can have a layer of sponge on both faces, at least one of which can be flocked or have a
covering layer of a fabric. The applicator can be made in a variety of shapes, such as a solid or hollow head with a handle, or it can be circular and
enclosed in a container of the cosmetic product, inside a hinged lid.

Abstract (fr)
L'invention concerne un applicateur (1) sandwich de produit comportant un support (2) définissant une partie applicatrice (4) et une partie de
préhension (6), caractérisé par le fait que le support est semi-rigide, que la partie de préhension est recouverte au moins en partie d'au moins une
couche (16a) d'un premier matériau souple spongieux, la souplesse de ce premier matériau étant supérieure à la souplesse du support. <IMAGE>
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